
Zápis č. 4
ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá

konaného dne 17.6.2011 v budově obecního úřadu ve Veselé od 18.00 hod.
  
Přítomni: Z. Fučík, F. Hanyš, L. Hanyš, V. Vávrová, J. Jansa, Š. Formanová, Š. Varečka
Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 
 
Program jednání:

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 
2. Schválení závěrečného účtu obce a zprávy o kontrole hospodaření za rok 2010 
3. Rozpočtové změny č. 1 
4. Vodovod Kotelsko 
5. Veřejně prospěšné práce 
6. Dohoda o finančním vypořádání 
7. Uzavření smlouvy s Městem Lomnice nad Popelkou 
8. Žádost o proplacení dokladů a odměn 
9. Kupní smlouva s pí. Knobovou
10.Různé 

 
ad 1) Úvod
Veřejné  zasedání  ZO zahájil  starosta  obce  František  Hanyš,  přivítal  hosty  a  členy ZO,  seznámil 
přítomné s projednávaným programem a prohlásil zasedání za usnášeníschopné. 
Zároveň navrhl ověřovatele zápisu a zapisovatelku zápisu.
ZO schvaluje ověřovatele zápisu L. Hanyš  a Z. Fučík a zapisovatelku zápisu V. Vávrovou. 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 2) Schválení závěrečného účtu obce a zprávy o kontrole hospodaření za rok 2010 
Starosta  obce  seznámil  přítomné  s  nápravnými  opatřeními,  která  vzešla  ze  zprávy  o  výsledku 
přezkoumání hospodaření obce Veselá za rok 2010 a ze závěrečného účtu obce za rok 2010. S touto 
zprávou byli občané seznámeni již na jednání zastupitelstva obce dne 30.3.2011. 
ZO schvaluje závěrečný účet obce za rok 2010 vč. zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce  
za rok 2010 a to s výhradou a ukládá starostovi a účetní tyto nedostatky odstranit dle přijatých 
opatření k nápravě chyb a nedostatků. 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 3)  Rozpočtové změny č. 1 
Dále starosta informoval o rozpočtovém opatření č. 1.
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1 dle návrhu.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 4) Vodovod Kotelsko 
Na základě  protokolu  o  kontrolním  zjištění  a  na  základě  rozhodnutí  Krajské  hygienické  stanice 
Libereckého kraje se zakazuje používání nejakostní pitné vody z veřejného vodovodu v Kotelsku. 
Tuto informaci již občané Kotelska vědí z úřední desky.
Jak informoval p. starosta, je objednán nový kontrolní odběr. Dokud nebude znám výsledek, je voda z 
tohoto vodovodu nevyhovující v těchto ukazatelích: koliformní bakterie, Escheriachia coli a celkový 
organický uhlík.
ZO bere na vědomí zákaz užívání vody z veřejného vodovodu v Kotelsku jako pitné do odvolání.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 5) Veřejně prospěšné práce 
Jak je již známo, má obec Veselá schváleno zřízení jednoho pracovního místa na veřejně prospěšné 
práce. Po prošetření celé situace rozhodlo ZO o zřízení dalšího místa, proto byla uzavřena Dohoda o 



vytvoření pracovních příležitostí v rámci veřejně prospěšných prací s Úřadem práce v Semilech na 
zřízení dvou pracovních míst. Na každé toto místo získá obec příspěvek ve výši 9.000,- Kč.
Smlouva byla uzavřena s pí. Jaroslavou Plecháčovou a p. Arnoštem Jakubíčkem.
ZO schvaluje zřízení dvou pracovních míst v rámci veřejně prospěšných prací.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 6) Dohoda o finančním vypořádání 
Dále starosta obce seznámil přítomné s návrhem Dohody o vydání bezdůvodného obohacování mezi 
obcí  Veselá  a  pí.  Lidmilou  Vránovou,  kterou  vypracovala  JUDr.  Ivana  Velíšková.  Jedná  se  o 
neoprávněné  proplacení  sociálního  a  zdravotního  pojištění  za  období  2003  –  2006  p.  Jaroslavu 
Vránovi. Tato záležitost se také řešila na jednání ZO dne 30.3.2011.
ZO  schvaluje  Dohodu  o  finančním  vypořádání  uzavřenou  mezi  obcí  Veselá  a  pí.  Lidmilou  
Vránovou dle návrhu JUDr. Ivany Velíškové.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 7) Uzavření smlouvy s Městem Lomnice nad Popelkou 
Na obecní úřad byl Technickými službami Lomnice nad Popelkou zaslán dopis – výpověď smlouvy o 
nakládání s odpady, s tím, že bude uzavřena smlouva s Městem Lomnice nad Popelkou. V současné 
době je celá záležitost v jednání, pravděpodobně se bude uzavírat nová smlouva opět s Technickými 
službami Lomnice nad Popelkou.
ZO bere na vědomí informaci o ukončení smlouvy s Technickými službami Lomnice nad Popelkou.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 8) Žádost o proplacení dokladů a odměn 
Pan starosta informoval přítomné o došlé žádosti p. M. Horáčka o proplacení dokladů a odměn.
Kde p. Horáček dodatečně uplatňuje následující pohledávky: cestovní příkazy – 1.256,- Kč; platba za 
kopírování – 120,- Kč; platba za ukončení paušálu služ. Telefonu – 393,- Kč; platba paušálu za mob. 
telefon á 500,- Kč za 4 měsíce – 2.000,- Kč a platba za podací lístky – 52,- Kč.
Starosta obce požádal zastupitele, aby se k této záležitosti vyjádřili. 
Návrh: tyto pohledávky neproplácet, další návrh proplatit pouze cestovné.
p. Horáček – 1. žádá o omluvu, že nedal žádost ale uplatnění nároku

2. cestovní náhrady – cesta do Liberce – byl jsem 3 hodiny u pí. Bílkové řešit účetní problémy, 
jinak hrozilo 5000,- Kč/měsíčně pokuta. Byl by potrestán, že jel v dobré víře. Cesta do Ohavče 
– byl  jednat  s  účetní.  16.3.  byl  pro toner,  16.3.  kopírování  –  ohledně cesty pí.  Čuttová + 
doklady. 23.3. ukončení smlouvy na telefon – bylo odsouhlaseno usnesením zastupitelstva, 
takže na to mám zákonný nárok. 500,- Kč/měsíčně jsem chtěl proplácet přes pevnou linku a 
nepředpokládal jsem, že pevnou linkou na obecním úřadu nelze proplácet kupony. Pro svou 
firmu to dělám běžně. Proto to bylo řešeno kuponem, bylo to i odsouhlaseno zastupitelstvem.

3. Záměrně jsem čekal na duben, tak, abyste si mohli zkontrolovat, že nebylo hrazeno 500,- Kč z 
pevné linky, aby to bylo právně podloženo.

4. Doručenky – dopisy jsem řešil nakonec, měl jsem řešit dřív. Všechny položky mám právně 
podložené vyplývající z titulu funkce starosty obce a z vlastního přesvědčení a nikdy bych si 
nenárokoval co mi nepatří.

L. Hanyš – kolik stojí 1 stránka kopie?
M. Horáček – 15,- Kč. Např. Projevem dobré vůle mé osoby bylo to, že jsem z vlastního půjčil 5.000,- 
Kč odměnu za kroniku, nebyla hotovost na obecním úřadu. Podpisové právo měla pí. Pourová, ale 
zapřela ho. Jaký právní předpis ukazuje, že jsem porušil, když jsem nedoložil doklady včas? Osobně 
jsem si  dnes prověřil,  že zákonná stanovená lhůta pro předání dokladů souvisejících s cestovními 
náhradami – 10 dní je stanovena, to jsem překročil,  žádám o uvedení právního předpisu, §, odst., 
písm., který by umožnil zaměstnavateli nevyplatit cestovní náhrady, v případě, že nedodrží 10 dní 
zákonnou lhůtu.  Jinými slovy dodám, že proplčecí lhůta proplacení cestovních nákladů je 3 roky. 
Náklady vznikly, měly by se proplatit.



F.  Hanyš  – omlouvá se,  že  použil  slovo žádost,  bylo  neoprávněně  použito.  Vzhledem k uvedené 
situaci se věc odkládá na příště a zjistíme právní možnosti tohoto proplacení.
ZO odkládá proplacení dokladů z výkonu funkce starosty obce a pověřuje starostu obce prověřit  
právní možnosti proplacení
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Bod B uplatnění nároku – vyplacení odměn. 
Pan F. Hanyš přečetl bod B - proplacení odměn z výkonu funkce starosty obce. Nebylo nám však 
známo, že nebyly vyplaceny odměny za únor.  Tří  měsíční odstupné  ve výši měsíční odměny po 
vzdání se funkce starosty bude samozřejmě ze zákona vyplaceno. Což bylo již řečeno na jednání ZO 
dne 29.4.2011. 
L. Hanyš - Lze se této odměny vzdát?
M. Horáček – je to  zákonná odměna,  se kterou jsem nepočítal,  proč bych se  jí  vzdával?  Bývalá 
starostka taky dostala 4 platy a nevzdá se odměny.

ad 9) Kupní smlouva s pí. Knobovou
Na jednání  ZO dne  25.11.2010 byl  odsouhlasen  prodej  pozemku p.č.  76/3,  k.ú.  Kotelsko pí.  M. 
Knobové.  S  tím,  že  pí.  Knobová  zajistí  na  vlastní  náklady  geometrické  zaměření  pozemku.  V 
projednávání tohoto bodu nebyla řešena kupní cena.
Starosta obce navrhl cenu 4,- Kč/m2.
ZO schvaluje prodej pozemku p.č. 76/3, k.ú. Kotelsko pí. M. Knobové za cenu 4,- Kč/m2

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

ad 10) Různé 
– žádost o prodej pozemku
P. Lukáš Jakubů, DiS opětovně požádal o prodej pozemků v k.ú. Bítouchov z důvodu toho, že tyto 
pozemky by rád připojil k nemovitostem, které vlastní v těsném sousedství a rád by zde rozšířil chov 
ovcí. O pronájem ani výpůjčku nemá zájem.
ZO  ukládá  starostovi  obce  provést  místní  šetření  a  předložit  zastupitelstvu  obce  návrh  řešení  
prodeje těchto pozemků.
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

– dopis p. A. Jakubíčkovi
Starosta obce doručil začátkem května dopis panu Jakubíčkovi, kde jej žádal o odklizení věcí před 
domem čp. 49, neboť došlo k zahoření tohoto nepořádku.

– 29. května proběhlo vítání občánka, kdy vedení obce přivítalo v září narozeného Štefana Varečku.

– proběhlo stavební řízení u p. Taibra v Kotelsku, kde je naplánována stavba kůlny s přístřeškem.
– nové posezení – Lesy České republiky Hořice zřídily v Jeřabovce na odpočívadle  nové posezení.

– 10. května proběhlo neveřejné jednání o územním plánu Veselá za účasti státní orgánů.

– dřevo ze stromů u školy v Kotelsku.  Minule se občané dotazovali  kam se podělo toto dřevo. 
Rovné pěkné klády byly odvezeny a prodány společně se dřevem z obecního lesa a zbytek je u školy v 
trávě. P. starosta navrhl toto dřevo odvést a spálit ve škole ve Veselé. P. Fučík st. navrhl nechat dřevo v 
Kotelsku a topit s ním ve škole.

– nájezd do obchodu – p. T. Vávra zadal vyhotovení nájezdu do místního obchodu pro vozíčkáře. 
Tento nájezd vyrobil p. Zdeněk Cerman na vlastní náklady, za což mu tímto velmi děkujeme.



Diskuse:
Pan Fučík st. - je potřeba upravit cestu k bytovkám, je vymletá a při deštích teče všechno do silnice. 
F. Hanyš – navrhl tuto cestu zavést štěrkem a upevnit. P. Folgrt, Lokutše má techniku a tyto cesty 
opravuje.
Pan Fučík st. - co se bude dělat s vodou v Kotelsku? 
F. Hanyš – je objednán rozbor

Paní Ouhrabková – cesta v Kotelsku u Čuttových sice není oplocena, ale stále tam jsou kůly.
F. Hanyš – upozorníme majitelku těchto kůlů, ať je odstraní.

Pan Horáček - při změně účetní byla pí. Vošvrdová odvolána z kontrolního výboru a byl odsouhlasen 
Petr  Drahoňovský.  Po  nástupu  nového vedení  bylo  složení  kontrolního  výboru  „novelizováno“  a 
dotyčná osoba tam není uvedena. Proč tomu tak je? Když nebyl ani řádně odvolán.
– bylo zde sděleno, že účetní je paní Ilona Šafaříková, přičemž v zápise je Jana Pazderská. Kdy 

došlo ke změně, proč nebyli lidé informováni a proč k tomu došlo.
– zásadně  nesouhlasím  s  uzavřením  dohody  mezi  obcí  Veselou  a  paní  Vránovou  ve  smyslu 

citovaného p. starostou na dnešním jednání, neboť v předchozích jednání bylo jasně zřejmé, že se 
nejedná o dlužnou částku za sociální a zdravotní pojištění neboť do konce r. 2007 se z odměn 
zastupitelů žádné sociální a zdravotní neplatilo. V této souvislosti bylo na posledním zasedání 
vedené  starostou obce M. Horáčkem dne 30.3.2011 sděleno,  že  tato  záležitost  bude opětovně 
prověřena kontrolním orgánem KÚ Libereckého kraje,  na jehož základě bude rozhodnuto,  jak 
bude dále postupováno. Proč tento postup nebyl dodržen? 

– rozporuji se zpožděním navýšení částky zastupitelstva obce na rok 2011 z důvodu, kdy odměny 
zůstaly stejné jako v r.  2010. Došlo pouze k navýšení  o 2x 10.000,-  Kč za pí.  Vránovou (2x 
10.000,- Kč dle pí. Pourové byly vyplaceny ještě v r. 2010 + 3x 10.000,- Kč za M. Horáčka + 3x 
6.000,-  Kč za O. Štěpánkovou. Celkové navýšení  činí  cca 68.000,-  Kč, což při  částce odměn 
zastupitelstva 245 tis. Kč znamená celkovou částku 313 tis. Kč. V rozpočtu byla schválen 410 tis. 
Kč. Z jakého důvodu je tento rozdíl?

– proč obec neudržuje komunikaci p.č. 267, k.ú. Kotelsko, ačkoliv je zřízena veřejná služba k těmto 
účelům – není provedeno sečení. Obdobný stav je i u komunikace p.č. 267, k.ú. Kotelsko.

– M. Horáček žádá o provedení místního šetření ve věci nesrovnalostí u komunikace p.č. 267 a p.č. 
274, k.ú.  Kotelsko.  V této souvislosti  žádá o příslušnou úpravu, respektive vyčištění zanesené 
stružky podél komunikace p.č. 267, k.ú. Kotelsko z důvodu, kdy při větších deštích dochází k 
zatékání vody na pozemky ve vlastnictví manželů Horáčkových.

– vznáším dotaz a žádám o prověření, zda ustanovením funkce správce objektu obce nedochází nyní 
ke střetu zájmu. Vzhledem k tomu, že je manželem místostarostky obce.

– požaduji  urychlení  zaměření  komunikací  již  předem projednaných  v  předchozích  jednáních  s 
ohledem na využití slevy PZK Semily ve výši 30%.

ověřovatelé zápisu:

............................................ ..............................................
Luděk Hanyš Zdenek Fučík

............................................ ..............................................
Vladimíra Vávrová František Hanyš
místostarostka obce    starosta obce


